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Dagsorden – skolebestyrelsesmøde 18.3.25 kl. 17.00- 20.00 

 

Afbud: 

 

 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og ansvarlig Form og indhold Referat 

1. Velkomst og godkendelse af 

dagsorden 

 

 17.00 

Jesper Schrøder 

  

 

2. Nyt fra: 

- formand/næstformand 

- ledelsen 

- medarbejdere 

O 17.00-17.20  Formandskabet orienterede om deres fortløbende 

arbejde. 

 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 
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Ledelsen informerede om aktiviteter og hændelser 

fra skolens hverdag siden seneste møde.  

Medarbejderne orienterede om aktiviteter og 

højdepunkter fra skolens hverdag. 

Elevrådet orienterede om deres løbende arbejde. 

3. Evaluering af ”en skoledag 

på Lundgård” 

 

B 17.20-17.50 

Rikke Bundgaard og 

Annette Vejs  

Rikke Bundgaard er inviteret med 

som gæst, og sammen med 

Annette vil de folde projektet, 

som bestyrelserne satte i søen for 

3 år siden ud.  

Rikke og Annette fremlagde evalueringen af de 

seneste 3 års indsats med ”en skoledag på 

Lundgårdskolen”. En opgave der blev søsat i 

samarbejde mellem bestyrelserne på Tjørring 

Skole, Gullestrup Skole og Lundgårdskolen. 

Teamet i afdeling C har arbejdet på at skabe et 

system, der gør at forberedelsesopgaven for en 

sådan dag bliver reduceret. Det er de lykkedes 

fint med, og afdelingen oplever at de er kommet 

godt i mål med at skabe nogle rigtigt gode dage 

for eleverne og samtidigt lave deres forberedelse 

genanvendelig, således forberedelsestrækket for 

sådanne dage bliver reduceret. 

 

Eleverne har besvaret spørgeskemaer om dagene 

og der er meget positiv feedback fra 

elevgruppen. 

Det samme har lærerne fra Tjørring Skole og 

Gullestrup Skole og de giver også positiv 

feedback på dagene. 
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4. Forårstaffel, evaluering og 

videredrøftelse af temaerne 

fra forårstaflet 

B 17.50 – 18.25 

Bordformænd 

fremlægger fra 

grupperne 

 De bestyrelsesmedlemmer, der fungerede som 

bordformænd til forårstaffel fremlagde 

hovedpointer fra de diskussioner, der havde 

været ved bordene under forårstaffel. 

Emnet var digitalt velvære. 

 

Bestyrelsen udviser interesse for at skabe og 

præsentere en hensigtserklæring om digitalt 

velvære som forældrene på Lundgårdskolen kan 

tilslutte sig. 

Skolens ledelse laver et udkast til en 

hensigtserklæring. Denne drøftes på kommende 

bestyrelsesmøde.  

5. Juniormesterlære O 18.25 – 18.50 

Kristoffer Georgsen 

Beskrivelse af Lundgårdskolens 

model 
Kristoffer fortalte om Lundgårdskolens planer for 

første år med juniormesterlære. 

Elever der er interesserede i tilbuddet, er blevet 

inviteret til et møde med UU-vejleder og 

Kristoffer, hvor eleven sammen med sine 

forældre kan spørge ind til juniormesterlære. 

 

Elever i juniormesterlære skal hovedsageligt, 

men ikke udelukkende, følge deres egen klasses 

undervisning i dansk og matematik. 

Juniormesterlæreelever skal deltage i 

undervisningen på skolen i 20,3 timer om ugen. 

6.  Evaluering af fælles 

bestyrelsesmøde 
D 18.50 – 19.05 

Thomas Mølgaard 

Næste år er det Lundgårdskolen 

tur til at være værter. Er der 

allerede nu ønskede tematikker 

Bestyrelsen var positive over det seneste fælles 

bestyrelsesmøde. Det var en god aktivitet og det 

er generelt en god måde at planlægge de fælles 

bestyrelsesmøder på.  
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Lærerne på skolen er også blevet nysgerrige på 

at benytte makerspace i deres hverdag.  

 

Emne til fremtidigt bestyrelsesmøde 

-Ønske om at samstemme en 

mobilhensigtserklæring. 

 

7. Skolemælk B 19.05 – 19.15 

Thomas Mølgaard 

 Bestyrelsen gav deres holdning til kende ift. 

skolemælk. 

8. Forventet regnskab  B 19.15 – 19.30 

Kim Toft 

 Det forventede regnskab viste et mindre 

overskud på skolen og ca. et 0 for SFO´en.  

Skolen har fået en større tildeling i år, hvilket er 

omsat I ekstra personale, udgifter til stadigt flere 

segregerede elever og omkostninger i 

forbindelse med etableringen af det nye SPA og 

en ekstra BHK fra kommende skoleår. 

Det forventede regnskab er tilfredsstillende, men 

signalerer også behov for mådehold resten af 

budgetåret. 

Det bemærkes, at der i indeværende år kun vil 

være tre budgetopfølgninger, da Herning 

Kommune skifter regnskabssystem i løbet af 

2025. Normalt laves der fire budgetopfølgninger 

i løbet af et regnskabsår. 

9. Nemtilmeld B 19.30-19.45 

Thomas Mølgaard 

Gitte Brixen 

 Gitte fremlagde funktioner fra Nemtilmeld.  

Bestyrelsen ønsker at arbejde videre med at 

bruge Nemtilmeld for at reducere mængden af 
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kontanter på Lundgårdskolen. Punktet kommer 

på kommende bestyrelsesmøde 

10. Evt.     

 Punkter til kommende møde    Arbejde med en hensigtserklæring om digitalt 

velvære. 

 

Nemtilmeld gennemgåes for bestyrelsen 

 


